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Abstract (en)
[origin: US2019017158A1] The present invention relates to a method for forging a component, in particular a component made of a TiAl material,
in which the die for forging is heated to a specified first temperature prior to the forging, and in which a preform of the component to be forged is
preheated to a specified second temperature, wherein the first temperature is lower than the second temperature, and first and second temperatures
are selected so that during the forging, the surface temperature of the preform does not fall below a minimum forging temperature, and the
temperature of the die does not increase above a maximum die temperature.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft ein Verfahren zum Schmieden eine Bauteils, insbesondere aus einem TiAl - Werkstoff, bei welchem das Gesenk
zum Schmieden vor dem Schmieden auf eine bestimmte erste Temperatur aufgeheizt wird und bei dem eine zu schmiedende Vorform des
Bauteils auf eine bestimmte zweite Temperatur vorgewärmt wird, wobei die erste Temperatur niedriger als die zweite Temperatur ist und erste
und zweite Temperatur so gewählt werden, dass während des Schmiedens die Oberflächentemperatur der Vorform nicht unter eine minimale
Schmiedetemperatur fällt und die Temperatur des Gesenks nicht über eine maximale Gesenktemperatur steigt.
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